



## شروط واحكام الحملة:

فترة الحملة

من 2023/06/01 لغاية 2023/12/ 30

## جائزة - "7X7 اربح فواتيرك"

سيتم منحك فرصة بالدخول على السحب لربح سبعة جوائز نقدية كل شهر لسبع رابحين وهي اربح قيمة كل فواتيرك الي دفعتها خلال الشهر على تطبيق Blink ولغاية 70 دينار.

## الشروط والاحكام الخاصة بالجوائز:

1. سيتم السحب شهريا بواقع 7 فائزين كل شهر، وسيتم السحب بأول يوم عمل من كل شهر عن الشهر السابق وسيتم الإعلان عن الفائزين خلال 5 أيام عمل من تاريخ السحب.
2. الحد الأقصى لجائزة "اربح كل فواتيرك" هي 70 دينار أردني.
3. مبلغ جائزة "اربح كل فواتيرك" تخضع لخصم ضريبة الدخل.
4. عدد الجوائز 49 جائزة لـ 49 فائزاً على مدى السبعة أشهر المقبلة (سبعة فائزين كل شهر).
5. يتم استبعاد العملاء المتعثرين من السحب على الجائزة في الشهر الذي يكون به العميل متعثر.
6. يستثنى موظفو كابتال بنك وblink من السحب على الجوائز.
7. يُستبعد العميل الفائز من الدخول في السحب على نفس الجائزة طوال مدة الحملة.
8. يجب أن يكون حساب العميل فعالاً ويستثنى حسابات العملاء الجامدة من السحب.
9. يحتفظ البنك بحقه في تصوير الفائزين بالجوائز والإعلان عنهم من خلال أي من الوسائل الإعلانية التي يراها البنك مناسبة، كما ويحتفظ البنك بحقه بحجب أي جائزة عن أي من الفائزين بها في حال عدم موافقة الفائز بالإعلان عن فوزه سواء بنشر اسمه أو صورته أو تصويره للإعلان عن فوزه او تعذر الوصول للعميل خلال يومي من تاريخ السحب.
10. يحق للبنك الاحتفاظ بالجائزة اذا لم يجيب الرابح خلال يومي من تاريخ السحب ومنحها إلى عميل آخر بديل يتم السحب عليه من قبل اللجنة.
11. يحق للبنك اقتطاع أي مبلغ من قيمة الجائزة النقدية او العوائد الشهرية لسداد أية مستحقات على العميل ان وجدت.



## **Campaign Terms and Conditions:**

### **Period of the campaign**

From 1<sup>st</sup> of June 2023 until 31<sup>st</sup> of December 2023.

### **Prize – “7X7 Win Back all Your Bills”**

Get a chance to be one of 7 lucky winners each month to win back all the bills you paid using the Blink App. The prize is up to JOD 70.

### **Terms & Conditions for Prizes**

1. The draw will be held on the first working day the following month.
2. The maximum amount for “Win Your Bills” prize is JOD 70.
3. Cash prizes are subject to income tax deduction.
4. The number of prizes is 49 prizes for 49 winners over the next seven months (seven winners each month).
5. If the client has any past dues on his credit card, he/she will be disqualified from the prize raffle that given month.
6. Capital Bank and Blink employees are both excluded from the prizes only.
7. The winner of the prize will not be eligible to enter the draw during the campaign period.
8. The customer’s account must be active – if the account is dormant, he/she will be disqualified from the raffle.
9. The bank reserves the right to take pictures of the winners and post them for marketing and advertising purposes – the bank reserves its right to withhold the prize from any winner who does not agree to publish his/her name.
10. If the winner could not be reached within two days from the date of the draw, the bank reserves the right to withhold the prize and award it to another client identified in the draw as a backup.
11. The bank has the right to deduct any amount from the cash prize to pay any dues the customer might have.